
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 11/01/2022 

Των:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
Κωνσταντίνου Μπούμπα, Βουλευτή Σερρών 

 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Κίνητρα για διάδοση καλλιέργειας μαύρων φασολιών ανάλογης της 

αντίστοιχης της Άνω Βροντούς Σερρών» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Από το 2019 οι κάτοικοι του χωριού της Άνω Βροντούς Σερρών άρχισαν να καλλιεργούν 
μια ξεχωριστή ποικιλία φασολιών, μαύρου χρώματος, η οποία χαρακτηρίζεται για την 
ιδιαίτερη γεύση της και τις θρεπτικές της ουσίες. Παρότι οι σπόροι των μαύρων 
φασολιών περνούσαν από γενιά σε γενιά, παρέμεναν αποθηκευμένοι, λόγω του ότι τα 
λευκά φασόλια κυριαρχούσαν. Συνέπεια της άλλοτε δεδομένης κατάστασης ήταν να 
εισάγουμε τη συγκεκριμένη ποικιλία από Κίνα και Ολλανδία. Εμπειρικά πια 
διαπιστώνεται ότι η θρεπτική αξία των μαύρων φασολιών είναι σημαντική, διότι 
περιέχουν περισσότερη πρωτεΐνη και φυτικές ίνες από τα λευκά και επιπροσθέτως, 
όπως και οι εντόπιοι λένε, είναι πιο «βραστερά» (βράζουν συντομότερα από ότι τα 
λευκά). 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε να θέσετε σε εφαρμογή κίνητρα αύξησης των καλλιεργειών μαύρων 
φασολιών σε περιοχές που δύνανται να ευδοκιμήσουν και οι γεωφυσικές συνθήκες το 
επιτρέπουν, όπως στη Δυτική Μακεδονία και στην Ανατολική Μακεδονία και Θράκη, 
προκειμένου αφενός να διαδοθεί και αυξηθεί η πώληση μαύρων φασολιών στην 
εγχώρια αγορά αλλά και αφετέρου οι καλλιεργητές αυτών να προωθήσουν το προϊόν 
τους στην εξωτερική αγορά (ΗΠΑ, Δυτική Ευρώπη κλπ.); 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
 
ΜΠΟΥΜΠΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2442

Ημερομ. Κατάθεσης:

18/1/2022




